

18.25 Circular Informativa

ACTUALITZACIÓ EN MATÈRIA DE SEGURETAT SOCIAL I D'OCUPACIÓ PER A L'ANY 2026

El BOE núm. 309, de 24 de desembre, ha publicat el Reial Decret-Llei 6/2025, de 23 de desembre, pel qual es prorroguen determinades mesures per fer front a situacions de vulnerabilitat social, i s'adopten mesures urgents en matèria tributària i de Seguretat Social.

En matèria de Seguretat Social, l'article 9 estableix l'actualització del topall màxim i mínim de les bases de cotització i altres aspectes en matèria de cotització en el sistema de la Seguretat Social:

1. Les bases de cotització i el topall màxim per a l'exercici 2026 i fins l'aprovació de la corresponent Llei de Pressupostos Generals de l'Estat, s'incrementaran de la següent forma:
 - a) Les bases mínimes de cotització s'incrementaran de forma automàtica en el mateix percentatge que lo faci el salari mínim interprofessional incrementat en un sisè.
 - b) Les bases màximes i el topall màxim de les bases de cotització es fixa en 5.101,20 euros mensuals.
2. La cotització corresponent al Mecanisme d'Equitat Intergeneracional serà de 0,90 punts percentuals.
3. Des de l'1 de gener de 2026, la cotització addicional de solidaritat es determinarà aplicant els següents tipus de cotització sobre les retribucions:

1,15%	Retribució compresa entre 5.101,21 euros i 5.611,32 euros	- 0,96% a càrrec de l'empresa - 0,19% a càrrec de la persona treballadora
1,25%	Retribució compresa entre 5.611,33 euros i 7.651,80 euros	- 1,04% a càrrec de l'empresa - 0,21% a càrrec de la persona treballadora
1,46%	Part de la Retribució que superi els 7.651,80 euros	- 1,22% a càrrec de l'empresa - 0,24% a càrrec de la persona treballadora

En matèria d'ocupació, l'article 10 estableix la pròrroga de la vigència del Reial Decret 87/2025, d'11 de febrer, pel qual es fixa el salari mínim interprofessional per a 2025 fins que s'aprovi el reial decret que fixi el nou salari mínim interprofessional per a l'any 2026.

Barcelona, 24 de desembre de 2025.